

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	09/30/2009

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
KME Germany AG		12/14/2009	JOINT STOCK COMPANY: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	KME Germany AG & Co. KG
Street Address:	Klosterstrase 29
City:	Osnabruck
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	49074
Entity Type:	JOINT STOCK COMPANY: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 4

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2325245	KME
Registration Number:	2414943	KME
Registration Number:	2363615	KME
Registration Number:	2394599	KME

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (212)425-5288
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 212-425-7200
 Email: tmdocketny@kenyon.com
 Correspondent Name: Jonathan D. Reichman, Esq.
 Address Line 1: One Broadway
 Address Line 4: New York, NEW YORK 10004

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 364/

TRADEMARK

900162375

REEL: 004207 FRAME: 0807

OP \$115.00 2325245

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Jonathan D. Reichman, Esq.
Address Line 1: One Broadway
Address Line 4: New York, NEW YORK 10004

NAME OF SUBMITTER:	Jonathan D. Reichman, Esq.
Signature:	/Jonathan D. Reichman/
Date:	05/17/2010

Total Attachments: 16

source=Merger - English-German Translation#page1.tif
source=Merger - English-German Translation#page2.tif
source=Merger - English-German Translation#page3.tif
source=Merger - English-German Translation#page4.tif
source=Merger - English-German Translation#page5.tif
source=Merger - English-German Translation#page6.tif
source=Merger - English-German Translation#page7.tif
source=Merger - English-German Translation#page8.tif
source=Merger - English-German Translation#page9.tif
source=Merger - English-German Translation#page10.tif
source=Merger - English-German Translation#page11.tif
source=Merger - English-German Translation#page12.tif
source=Merger - English-German Translation#page13.tif
source=Merger - English-German Translation#page14.tif
source=Merger - English-German Translation#page15.tif
source=Merger - English-German Translation#page16.tif

Seal

Notary

Reinhard Borowski

in Osnabrück

I hereby certify that this copy of excerpts (without preamble, §§ 2 through 17, final clause, signatures and appendices) is a true copy of the original in my possession.

Osnabrück, 12/16/2009

signature

Notary

Seal

Negotiated

in Osnabrück, at the address Klosterstrasse 29, to which the undersigned notary went upon request

on 12/14/2007

Before me, the undersigned notary
Reinhard Borowski
in Osnabrück,

the following persons, all personally known, appeared:

1.

Attorney-at-law Christoph Janssen, born 04/24/1975, having a business address at: Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück, acting on behalf of KME Germany AG, Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück (Municipal Court Osnabrück CRB 18434) based on a conferred power of attorney dated 11/16/2007. In this context, the notary was presented with: the original of the power of attorney dated 11/16/2007 re. UR. No. 171/2007-r of Notary Reinhard Borowski in Osnabrück. The power of attorney was returned upon inspection. Furthermore, a certified photocopy of said power of attorney is attached to the original of the minutes of this meeting.

2.

Acting on behalf of KME Germany AG & Co. KG, Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück (Municipal Court Osnabrück, CRE 200902), represented by the personally liable shareholder - exempted from the restrictions of § 181 BGB [Civil Code] -, i.e., KME Germany AG, Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück (Municipal Court Osnabrück CRB 18434):

- a) Chairman of the Board, Attorney-at-law Roelf-Evert Reins, born 01/27/1952,
- b) Authorized representative Dipl.-Kaufmann Hans Lenger, born 01/09/1953, both having their business address at:
Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück -

The parties have asked me to record a

separation and takeover agreement

between KME Germany AG and KME Germany AG & Co. KG.

In advance:

In response to the notary's question regarding a prior involvement within the meaning of § 3 sec. 1 sentence 1 No. 7 BeurkG, following a discussion the question was answered in the negative.

With this mentioned in advance, the following is stated:

Separation and Takeover Agreement

between

KME Germany AG

Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück

as transferring company

and

KME Germany AG & Co. KG

Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück,

as takeover company

dated 12/14/2007

Table of Content

§ 1	Separation
§ 2	Objects and/or legal relationships excluded from the transfer
§ 3	Fixed date of the separation, closing balance, assessment in commercial balance sheet
§ 4	Completion date, transition of possession
§ 5	Dispositions regarding the assets to be transferred between the fixed separation date and completion date
§ 6	Duty to cooperate, obstacles in the transfer, individual transfer, transfer invalidity
§ 7	Assignment presumption
§ 8	Legal instruments, books, records, company data or other business documentation
§ 9	Exemption
§ 10	Consideration
§ 11	No special rights and benefits
§ 12	Passing of the employment contracts
§ 13	Consequences of the separation for the employees and their representatives
§ 14	Effects of the separation on the land register status
§ 15	Warranty
§ 16	Costs
§ 17	Final clauses
	Appendix 1.1
	Appendix 1.2

Here,
the preamble appears
in the original

§ 1
Separation

The transferring company hereby transfers by way of separation for absorption according to § 123 para. 3 No. 1 UmwG [Reorganization Act], all assets allocatable thereto at the effective date of the separation (§ 3.1) (including deferred and accrued income) as well as liabilities, agreements, legal relationships under procedural, administrative or other laws (the "objects and/or legal relationships" or an "object or legal relationship"), in particular its entire operational business with the exception of the objects and/or legal relationships mentioned in § 2 of this separation and takeover agreement, as a whole with all rights and obligations, the transferring company remaining in existence, to the takeover company, in exchange for an increase in the capital share of the transferring company in the takeover company of currently EUR 2,000.00, by EUR 200,000,000.00 to EUR 200,002,000.00 according to § 10 of this separation and takeover agreement.

Accordingly, subject to the provision of § 2, the following are transferred, in particular:

- 1.1 All intangible assets within the meaning of § 266 para. 2 A I HGB (in particular marks and industrial property rights, know-how and customer relations, EDP programs, and software user rights as well as rights arising from rendered deposits); to the extent that the transferring company has granted rights in the aforementioned intangible assets to third parties, the legal status of such agreements is transferred;
- 1.2 All objects of the fixed tangible assets within the meaning of § 266 para. 2 A II HGB (real estate, rights equivalent to real estate, and buildings including the buildings on real estate owned by other parties, technical plants and machinery, other installations, office furniture and equipment, as well as rights from payments made on account and investments in buildings), the real estate to be transferred being listed separately indicating the competent land registry office, local subdistrict, volume, page, cadastral district and lot in Appendix 1.1, which is part of this agreement;
- 1.3 All investments within the meaning of § 266 para. 2 A III HGB (shares in affiliated companies, loans to affiliated companies, shares, loans to companies in which an equity interest exists, securities of the capital assets, other loans); such as listed in particular in Appendix 1.2;
- 1.4 All objects of the liquid assets within the meaning of § 266 para. 2 B HGB (inventories, accounts receivable for sales and services, accounts receivable with regard to affiliated companies, accounts receivable with regard to company in which an equity interest exists, other assets within the meaning of § 266 para. 2 B II No. 4 HGB, securities within the meaning of § 266 para. 2 B III HGB including the cash balance as well as all checks, cash assets at Bundesbank and Postgiro accounts, and assets at credit institutions);
- 1.5 All agreements, agreement offers, memberships and other legal positions under private and public law, in particular all delivery and supply agreements, cooperation agreements, tenancy agreements and lease agreements, all user rights under private and public law, all other public-law grants and all public subsidies;
- 1.6 All liabilities, obligations and contingent liabilities, in particular all liabilities from deliveries and services and including costs arising from ongoing court proceedings and administrative proceedings, regardless of whether they involve liabilities reflected in the balance sheet, are specific or non-specific or old liabilities, obligations or other warranties, with regard to which the reserves correspondingly formed at the transferring company are dissolved and corresponding reserves are

formed at the takeover company; the deferred liability items likewise pass to the takeover company;

- 1.7 All liabilities to tax and tax claims arisen in the course of conducting company business, even to the extent that they pertain to the period prior to the fixed separation date (§ 3.1), including liabilities or claims arising from potential changes due to audits, with regard to which reserves formed at the transferring company are dissolved and for which corresponding reserves are formed at the takeover company.

Due to the transfer of the operating business according to the stipulations of this separation and takeover agreement (the "**separation agreement**"), the entire operation of the transferring company as it exists at the time this separation and takeover agreement is concluded, in 49074 Osnabrück, Klosterstraße 29, the operation of the transferring company in 58706 Menden, Carl-Benz-Straße 13, as well as the operation of the transferring company in 52222 Stolberg, Frankentalstraße 5, passes into the hands of the takeover company. Neither operation nor parts of the operation shall remain with the transferring company.

In the original, this is followed by
§§ 2 through 17, the final clause,
the signatures and the appendices.



Notar

Reinhard Borowski

in Osnabrück

Hiermit beglaubige ich die Übereinstimmung dieser auszugsweisen Kopie
(ohne Präambel, §§ 2 bis 17, Schlussformel, Unterschriften und Anlagen)
mit der mir vorliegenden Urschrift.

Osnabrück, den 16.12.2009



Notar



Verhandelt

zu Osnabrück, im Hause Klosterstraße 29, wohin sich der unterzeichnende Notar auf Erfordern begeben hatte

am 14.12.2007

Vor mir, dem unterzeichneten Notar
Reinhard Borowski
in Osnabrück

erschienen heute - sämtlich von Person bekannt -:

1.
Rechtsanwalt Christoph Janssen, geboren am 24.04.1975, geschäftsansässig: Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück, und zwar handelnd aufgrund erteilter Vollmacht vom 16.11.2007 für die KME Germany AG, Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück (Amtsgericht Osnabrück HRB 18434). Dem Notar wurde dazu vorgelegt: Original der Vollmachtsurkunde vom 16.11.2007 zu UR. Nr. 171/2007-r des Notars Reinhard Borowski in Osnabrück. Die Vollmachtsurkunde wurde nach Einsichtnahme zurückgegeben. Dem Original dieser Verhandlungsniederschrift wird darüber hinaus eine beglaubigte Fotokopie

der erwähnten Vollmacht als Anlage beigeheftet;

2.
handelnd für die KME Germany AG & Co. KG, Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück (Amtsgericht Osnabrück, HRA 200902), diese vertreten durch die persönlich haftende - von den Beschränkungen des § 181 BGB befreite - Gesellschafterin, nämlich: KME Germany AG, Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück (Amtsgericht Osnabrück HRB 18434) :

- a) Vorstandsvorsitzender Rechtsanwalt Roelf-Evert Reins, geboren am 27.01.1952,
 - b) Prokurist Dipl.-Kaufmann Hans Lenger, geboren am 09.01.1953
- beide geschäftsansässig: Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück -

Die Erschienenen ersuchten mich um die Beurkundung eines

Ausgliederungs- und Übernahmevertrages

zwischen der KME Germany AG und der KME Germany AG & Co. KG.

Vorab:

Die Frage des Notars nach einer Vorbefassung im Sinne von § 3 Abs. 1 Satz 1 Nr. 7 BeurkG wurde nach Erörterung verneint.

Dies vorausgeschickt, im Einzelnen Folgendes:

Ausgliederungs- und Übernahmevertrag

zwischen

KME Germany AG

Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück

als übertragende Gesellschaft

und

KME Germany AG & Co. KG

Klosterstraße 29, 49074 Osnabrück,

als übernehmende Gesellschaft

vom 14.12.2007

Inhaltsverzeichnis

- § 1 Ausgliederung
- § 2 Von der Übertragung ausgenommene Gegenstände und/oder Rechtsverhältnisse
- § 3 Ausgliederungstichtag, Schlussbilanz, Ansatz in der Handelsbilanz
- § 4 Vollzugsdatum, Besitzübergang
- § 5 Verfügungen über das zu übertragende Vermögen zwischen Ausgliederungstichtag und Vollzugsdatum
- § 6 Mitwirkungspflichten, Hindernisse bei der Übertragung, Einzelübertragung, Unwirksamkeit der Übertragung
- § 7 Zuordnungsvermutung
- § 8 Urkunden, Bücher, Aufzeichnungen, Betriebsdaten und sonstige geschäftliche Unterlagen
- § 9 Freistellung
- § 10 Gegenleistung
- § 11 Keine besonderen Rechte und Vorteile
- § 12 Übergang der Arbeitsverhältnisse
- § 13 Folgen der Ausgliederung für die Arbeitnehmer und deren Vertretungen
- § 14 Auswirkungen der Ausgliederung auf Grundbuchverhältnisse
- § 15 Gewährleistung
- § 16 Kosten
- § 17 Schlussbestimmungen
- Anlage 1.1
- Anlage 1.2

Hier befindet sich
in der Urschrift
die Präambel.

§ 1 Ausgliederung

Die übertragende Gesellschaft überträgt hiermit im Wege der Ausgliederung zur Aufnahme gemäß § 123 Abs. 3 Nr. 1 UmwG sämtliche ihr zum Ausgliederungsstichtag (§ 3.1) zuzuordnenden Vermögensgegenstände (einschließlich aktivischer Rechnungsabgrenzungsposten) und Schulden, Verträge, verfahrensrechtliche, verwaltungsrechtliche und sonstige Rechtsverhältnisse (die „Gegenstände und/oder Rechtsverhältnisse“ bzw. ein „Gegenstand und/oder Rechtsverhältnis“), insbesondere ihr gesamtes operatives Geschäft, mit Ausnahme der in § 2 dieses Ausgliederungs- und Übernahmevertrages bezeichneten Gegenstände und/oder Rechtsverhältnisse, als Gesamtheit mit allen Rechten und Pflichten unter Fortbestand der übertragenden Gesellschaft auf die übernehmende Gesellschaft gegen Erhöhung des Kapitalanteils der übertragenden Gesellschaft an der übernehmenden Gesellschaft von derzeit EUR 2.000,00 um EUR 200.000.000,00 auf EUR 200.002.000,00 gemäß § 10 dieses Ausgliederungs- und Übernahmevertrages.

Übertragen werden hiernach – vorbehaltlich der Regelung des § 2 – insbesondere:

- 1.1 sämtliche immateriellen Vermögensgegenstände im Sinne des § 266 Abs. 2 A I HGB (insbesondere Marken und gewerbliche Schutzrechte, Know-how und Kundenbeziehungen, EDV-Programme und Software-Nutzungsrechte sowie Rechte aus geleisteten Anzahlungen); soweit die übertragende Gesellschaft Dritten Rechte an den vorbezeichneten immateriellen Vermögensgegenständen eingeräumt hat, wird die Rechtsstellung aus solchen Vereinbarungen übertragen;
- 1.2 sämtliche Gegenstände des Sachanlagevermögens im Sinne des § 266 Abs. 2 A II HGB (Grundstücke, grundstücksgleiche Rechte und Bauten einschließlich der Bauten auf fremden Grundstücken, technische Anlagen und Maschinen, andere Anlagen, Betriebs- und Geschäftsausstattung sowie Rechte aus geleisteten Anzahlungen und Anlagen im Bau), wobei die zu übertragenen Grundstücke unter Nennung des zuständigen Grundbuchamts, Gemarkung, Band, Blatt, Flur und Flurstück in der Anlage 1.1, die Bestandteil dieses Vertrages ist, gesondert aufgelistet sind;
- 1.3 sämtliche Finanzanlagen im Sinne des § 266 Abs. 2 A III HGB (Anteile an verbundenen Unternehmen, Ausleihungen an verbundene Unternehmen, Beteiligungen, Ausleihungen an Unternehmen, mit denen ein Beteiligungsverhältnis besteht, Wertpapiere des Anlagevermögens, sonstige Ausleihungen); wie insbesondere in Anlage 1.2. aufgeführt;
- 1.4 sämtliche Gegenstände des Umlaufvermögens im Sinne des § 266 Abs. 2 B HGB (Vorräte, Forderungen aus Lieferungen und Leistungen, Forderungen gegenüber verbundenen Unternehmen, Forderungen gegenüber Unternehmen, mit denen ein Beteiligungsverhältnis besteht, sonstige Vermögensgegenstände im Sinne des § 266 Abs. 2 B II Nr. 4 HGB, Wertpapiere im Sinne des § 266 Abs. 2 B III HGB einschließlich des Kassenbestandes sowie sämtliche Schecks, Bundesbank- oder Postgiro-Guthaben sowie Guthaben bei Kreditinstituten);
- 1.5 sämtliche Verträge, Vertragsangebote, Mitgliedschaften und sonstige privat- und öffentlich-rechtliche Rechtstellungen, insbesondere sämtliche Lieferverträge und Bezugsverträge, Kooperationsverträge, Miet- und Pachtverträge, sämtliche privat- und öffentlich-rechtliche Nutzungsrechte, sämtliche sonstigen öffentlich-rechtliche Genehmigungen und sämtliche öffentliche Zuschüsse;
- 1.6 sämtliche Verbindlichkeiten, Verpflichtungen und Eventualverbindlichkeiten, insbesondere alle Verbindlichkeiten aus Lieferungen und Leistungen und einschließlich Kosten aus laufenden gerichtlichen Verfahren und Verwaltungsverfahren, gleichgültig, ob es sich um bilanzierte oder nicht bilanzierte, gewisse oder ungewisse oder betagte Verbindlichkeiten, Verpflichtungen oder anderweitige Haftungen handelt, hinsichtlich derer dementsprechend die bei

der übertragenden Gesellschaft gebildeten Rückstellungen aufgelöst und bei der übernehmenden Gesellschaft entsprechende Rückstellungen gebildet werden; die Rechnungsabgrenzungsposten der Passivseite gehen ebenfalls auf die übernehmende Gesellschaft über;

- 1.7 sämtliche betrieblich veranlassten Steuerverbindlichkeiten und Steuerforderungen, auch soweit sie den Zeitraum vor dem Ausgliederungsstichtag (§ 3.1) betreffen, einschließlich sich aus etwaigen Änderungen aufgrund Betriebsprüfungen ergebenden Verbindlichkeiten oder Forderungen, hinsichtlich derer dementsprechend die bei der übertragenden Gesellschaft gebildeten Rückstellungen aufgelöst und bei der übernehmenden Gesellschaft entsprechende Rückstellungen gebildet werden.

Infolge der Übertragung des operativen Geschäfts nach Maßgabe dieses Ausgliederungs- und Übernahmevertrags (der "Ausgliederungsvertrag") geht der gesamte zum Zeitpunkt des Abschlusses dieses Ausgliederungsvertrages bestehende Betrieb der übertragenden Gesellschaft in 49074 Osnabrück, Klosterstraße 29, der Betrieb der übertragenden Gesellschaft in 58706 Menden, Carl-Benz-Straße 13, sowie der Betrieb der übertragenden Gesellschaft in 52222 Stolberg, Frankentalstraße 5, auf die übernehmende Gesellschaft über. Bei der übertragenden Gesellschaft verbleiben weder Betriebe noch Betriebsteile.

Hier folgen in der Urschrift
die §§ 2 bis 17, die Schlussformel,
die Unterschriften und die Anlagen.